
 

Zápis z jednání VS Sportovní klub florbal Benešov dne 14.11.2016 
 
přítomni: Josef Vachtl, Miloš Vojtíšek, Pavla Dvořáková, Ondřej Novotný, Lukáš Brož 
omluveni: Jindřich Slunečko, Luděk Červ, Tereza Dřízhalová – sekretář 
zápis: Pavla Dvořáková 
ověřovatel zápisu: Ondřej Novotný 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- -----------  
 

Zápis jednání VS 
 
1) Informace o stavu žádostí o granty  

VS bere na vědomí zprávu Pavly Dvořákové o grantech podaných a vyplacených na Město Benešov a 
Českou florbalovou unii. 

VS také bere na vědomí podané informace od Pavly Dvořákové o neinvestičním grantu z MŠMT. 

 

2) Informace o stavu účtu a o rozpočtu SK 

VS bere na vědomí informaci Ondřeje Novotného o stavu finančních prostředků na účtu a o rozpočtové situaci 
SK, včetně stavu uhrazení členských příspěvků na sezónu 2016/2017  

 

3) Návrh rozpočtu na grant n MŠMT 

VS vytvořil návrh rozpočtu na grant z MŠMT, který je povinnou přílohou žádosti o grant. 

 

 

4) Proplácení cestovného juniorů na mužské kategorie 

VS se usnesl o tom, že bude proplácet cestovné kategorii juniorům na zápasy Mužů B a Mužů C. 

Hlasováno: 5 – 0 – 0 

 

 

5) Náhradní termín členské schůze  

Na řádný termín členské schůze který byl stanoven 3.11.2016 se nedostavila nadpoloviční většina členů, 
proto je vyhlášen náhradní termín členské schůze na 30.11.2016. 

 

 
 
Příští schůze výboru spolku se uskuteční dle dohody. 
 
 
 
 
 

Zapsal: Pavla Dvořáková 
Člen VS 


